

4 March 2026

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

Greetings,

Subject: Confirmation of operational and financial stability

Fertiglobe confirms that it is closely monitoring the current situation in the UAE and broader Gulf region and is working in coordination with the relevant UAE authorities to protect our people, facilities, and operations.

Currently, there has been no material impact to Fertiglobe's global production, business, liquidity, or financial position arising from recent regional developments. The Company remains operationally and financially sound.

Well-established contingency and business continuity plans are in place, supported by the swift and professional response of our trained teams currently managing site operations.

The Company will continue to monitor the situation closely and will provide further updates should any material developments arise.

Forward looking qualifier:

The statements above reflect the Company's assessment as at the date of this release, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The Company will provide further updates should any material developments arise.

4 مارس 2026

**السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،،
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية**

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي للشركة

تؤكد شركة "فيريغلوب" متابعتها عن كثب للتطورات الراهنة في الدولة ومنطقة الخليج بشكل عام، كما تعمل بالتنسيق وثيق مع الجهات المعنية في الدولة لضمان سلامة كواردها وحماية مرافقها وضمان استمرارية عملياتها.

وفي هذا الخصوص، تؤكد شركة "فيريغلوب" بأنه لم يطرأ أي تأثير جوهري على إنتاج الشركة أو سيولتها أو مركزها المالي نتيجة للتطورات الإقليمية الأخيرة ومحاظتها على متانة أوضاعها التشغيلية والمالية.

وقد تم وضع خطط فعّالة للطوارئ وضمان استمرارية الأعمال، مدعومة باستجابة سريعة واحترافية من قبل فرق العمل المهيئة والتي تتولى إدارة العمليات التشغيلية في المواقع المعنية حالياً.

ستواصل الشركة متابعتها للأوضاع الراهنة وستقوم بإصدار أية تحديثات إضافية في حال تطلب الأمر ذلك.

إخلاء المسؤولية بشأن البيانات المستقبلية:

تعكس البيانات الواردة أعلاه تقييم الشركة في تاريخ صدور البيان الصحفي وذلك استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً، وهي قابلة للتعديل في ضوء أي تطور للأوضاع الحالية. وستقوم الشركة بإصدار تحديث حول هذا الموضوع في حال حدوث أي تطورات جوهريّة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

R. Guindy



Ms. Rita Guindy
Director - Investor Relations

السيدة/ ريتا جندي
مدير علاقات المستثمرين

Copy to: Capital Market Authority (CMA)

نسخة الى: السادة/هيئة سوق المال المحترمين